

CBA ANNUAL GENERAL MEETING 2018

PROXY FORM

I (Name) _____

Of (Company) _____

At (Address) _____,

being a member of Chinatown Business Association (“CBA”), hereby appoint:

Name	Email Address	NRIC/Passport No.	Contact No.

as my proxy to attend the Annual General Meeting of CBA on my behalf held at **(Fatty Weng Restaurant Pte Ltd, 37 Smith Street Singapore 058950)** on **26th September 2018 (Wednesday)** at **2.30pm** and at any adjournment thereof.

Dated this _____ day of _____ Year 2018.

Name and Signature of Member

Name and Signature of
Representative of Member

Mobile

Note: If you are unable to attend the AGM in person, please appoint a proxy and return this form to Chinatown Business Association at 29A/B Smith Street Singapore 058943 or via Fax: 6372 0438 (Attn: Ms. Loh Hui Yen) latest by 17th September 2018 (Monday). Please ensure that your proxy bring along his/her original NRIC on 26th September 2018, Wednesday, for verification purposes.

2018 年牛车水商联常年会员大会

代理人委任表格

我（姓名） _____

（公司） _____

（地址） _____,

身为牛车水商联会会员兹委任：

姓名	电邮	身份证号	手机号码

在肥仔榮酒家私人有限公司，9月26日（星期三），下午2点半正举行的牛车水商联会常年会员大会作为我的代理。

此日期为 2018 年 _____ 月 _____ 日。

会员姓名及签名

代表姓名及签名

会员手机号码

请注意：如果您无法参加本次常年会员大会，请委派代理，并在 2018 年 9 月 17 日（星期一）之前 寄交至牛车水商联会 29 号 A/B 史密斯街，新加坡邮区 058943 或 传真到 6372-0438 返回此表格（负责人 *Loh Hui Wen* 收）。请提醒您的代理人在 9 月 26 日（星期三）当天携带他/她的身份证。